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Hej Mogens Jensen 
 
 
Vi i foreningerne har et problem når vi skal betale KODA og Copydan for vi skal betale et år forud, 
så vi skal betale for det antal medlemmer som vi har pr. 31. december. Så vi vil gerne om du kan 
hjælpe os med at finde en løsning så vi kan betale for det antal medlemmer som vi faktisk har.  
 
Det kunne være en måde at regulerer når året er slut på samme måde som vi gør med skat. 
 
Vi synes ikke det er fair at BOXER ikke betaler disse afgifter, de sælger jo tv kanaler 
 
Jeg har fået oplyst at Leo Andersen formand for Nørre Tranders Antenneforening har samme 
problem 
 
Håber du kan hjælpe os for det koster foreningerne ekstra penge, for som alle andre foreninger 
mister vi medlemmer 
 
Håber der er en mulighed for at gøre noget ved det i forbindelse med medieforliget 
 
Hvis du har mulighed for at komme til Aalborg og tage en snak med bestyrelsen for GVD 
Antenneforening og Nørretranders Antenneforening så vil der være dejligt 
 
Ser frem til at høre fra dig 
 
Hilsen Inge Sørensen 
Næstformand i GVD Antenneforening 
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